
Proces-verbal
Tncheiat Tn 9edinja Comisiei pentru utilita li publice 9i salubritate din data

de 26 septernbrie 2023, ora 16.00

§edinta s-a desfa§urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferinta WebEx.

Convocarea sedintei comisiei a fost facuta la solicitarea din data de
25.09.2023 a dornnului pre9edinte Nicorescu Nicorel.

Nr. crt
1

2
3
4
5
6
7
8

NUME Sl PRENUME
mDINTE - NICORESCU NICOREL – Drezent
HE RETAR -MELCIU FLORIN prezent
DEACONESCU cATALIN IONU' prezent
STOFOR STEFAN – Drezent

,DULESC)
MAXIM MARIUS CATALIN – prezent
STOICA IOANA – prezent
MILITARU MARIAN cATALIN – prezent

Ordinea de zi a 9edinjei comisiei comunicata prin convocare:

Proiectul de la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi a §edin jei C.G.M.B.
din data de 28.09.2023, proiect de hotarare privind dezmembrarea
imobilului cu nr. cadastral 51460, proprietatea publica a Municipiului
Bucuresti, situat Tn Judetul llfov, comuna Glina, in doua loturi identificate
cu numerele cadastrale 58178 si 58179:

Proiectul de la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B.
din data de 28.09.2023, proiect de hotarare privind aprobarea acordarii
unui 'imprumut de la bugetul Municipiului Bucure§ti catre societatea
Compania Municipala Energetica Servicii Bucure9ti S.A.;

Proiectul de la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B.
din data de 28.09.2023, proiect de hotarare privind rectificarea bugetului
de venituri 9i cheltuieli pe anul 2023 al Companiei Municipale Energetica
Servicii Bucuresti S. A.:

Proiectul de la punctul nr. 29 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B.
din data de 28.09.2023, proiect de hotarare pentru aprobarea Contractului
de comodat a capacitatilor energetice prin care se realizeaza serviciul de
distribu+ie a energiei electrice la locul de consum din Strada Gra+ioasa,
sector 1, bucla de Tntoarcere Aerogarii;
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Proiectul de la punctul nr. 40 de pe ordinea de zi a 9edinjei C.G.M.B.
din data de 28.09.2023, proiect de hotarare privind modificarea anexei la
Hotararea C.G.M.B. nr. 250/28.04.2022 pentru aprobarea listei utilajelor 9i
autovehiculelor cu masa totala autorizata mai mare de 5 tone, precum 9i
a traseelor de deplasare pentru realizarea obiectivului de investi Iii
Reabilitarea sistemului de termoficare al Municipiului Bucure9ti (7
obiective Tnsumand o lungirne de traseu de 31,621 km) – patru obiective
Tnsumand o lungime de traseu de 19,861 km. Grupate pe trei loturi, lot III
– Obiectiv 5, Magistrala Progresu Berceni – CB04 – C05 – 3,9 km.,
conform art. 2 din Hotararea C.G.M.B. nr. 94/30.03.2021 :

Proiectul de la punctul nr. 41 de pe ordinea de zi a 9edintei C.G.M.B.
din data de 28.09.2023, proiect de hotarare privind modificarea anexei la
Hotararea C.G.M.B. nr. 347/29.06.2022 pentru aprobarea listei uttlajelor 9i
autovehiculelor cu masa totala autorizata mai mare de 5 tone, precum 9i
a traseelor de deplasare pentru realizarea obiectivului de investijii
Reabilitarea sistemului de termoficare al Municipiului Bucure9ti (7
obiective Tnsumand o lungime de traseu de 31,621 km) – patru obiective
Tnsumand o lungime de traseu de 19,861 km grupate pe trei loturi, lot I –
Obiectiv 1, Magistrala I SUD, tronson CM11’ - CP3- CV5/4 – 5,958 km,
conform art. 2 din Hotararea Consiliului General al Municipiului Bucure9ti
nr. 94/30.03.2021 :

Proiectul de la punctul nr. 42 de pe ordinea de zi a 9edintei C.G.M.B.
din data de 28.09.2023, proiect de hotarare prtvind modificarea anexei la
Hotararea C.G.M.B. nr. 407/31.08.2022 pentru aprobarea listei utilajelor 9i
autovehiculelor cu masa totala autorizata mai mare de 5 tone, precum 9i
a traseelor de deplasare pentru realizarea obiectivului de investitii
„Reabilitarea Sistemului de Termoficare al Municipiului Bucure9ti (7
obiective Tnsumand o lungime de traseu de 31,621 km.)” - patru obiective
Tnsumand o lungime de traseu de 19,861 km, grupate pe trei loturi, lot II -
obiectiv 4, magistrala Il – III Grozave9ti, tronson – C15/20 – CS12 – 5,526
km, conform art. 2 din Hotararea Consiliului General al Municipiului
Bucuresti nr. 94/30.03.2021 :

Proiectul de la punctul nr. 43 de pe ordinea de zi a 9edinjei C.G.M.B.
din data de 28.09.2023, proiect de hotarare privind Tmputernicirea
Companiei Municipale lluminat Public Bucure9ti S.R.L. privind casarea 9i
valorificarea unor bunuri, apar{inand Sistemului de lluminat Public al
Municipiului Bucure9ti, care nu mai pot fi reutilizate;

Proiectul de la punctuf nr. 45 de pe ordinea de zi a 9edintei C.G.M.B.
din data de 28.09.2023, proiect de hotarare privind schimbarea obiectului
principal de activitate 9i extinderea obiectului de activitate secundar al
societalii Compania Municipala Energetica Servicii Bucure9ti S. A., precurn
9i mandatarea reprezentanjilor desernnati de Municipiul Bucure9ti, prin
Consiliul General al Municipiului Bucure9ti, in Adunarea Generala a
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Ac{ionarilor societa+ii Compania Municipala Energetica Servicii Bucure9ti
S. A., sa semneze actul constitutiv actualizat:

Proiectul de la punctul nr. 56 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B.
din data de 28.09.2023, proiect de hotarare pentru modificarea anexei
Hotararit Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr. 196/30.03.2022
privind aprobarea indicatorilor tehnico - economici faza S.F., pentru
obiectivul de investitii „Modernizare magistrale de terrnoficare apartinand
SACET Bucuresti, Obiectiv 1 + Obiectiv 5 – 9,17 Km”:

Proiectul de la punctul nr. 57 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B.
din data de 28.09.2023, proiect de hotarare pentru modificarea Hotararii
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr. 416/2020 privind
desemnarea reprezentantilor Asociatului Unic - Municipiul Bucure9ti, prin
Consiliul General al Municipiului Bucure9ti, in cadrul societalii Compania
Municipala lluminat Public Bucure9ti S.R.L, completata prin Hotararea
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr. 58/2021 9i modificata prin
Hotararea Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr. 457/2022.

Participa:
Doamna lonescu Roxana – Director Executiv, Directia Servicii

Integrate;
Doamna Dinu Ramona – Director Executiv, Directia Guvernanta

Corporativa;
Doamna §unica Daniela Roxana – Director Executiv, Directia

Servicii Publice:
Domnul Anton Cristian – Director General, Compania Municipala

Energetica Servicii Bucure9ti S. A.;
Doamna Bardan Lorena Mihaela – Sef Serviciu. Serviciul Planificare

Lucrari ;
Doamna Pop Cristina Daniela – §ef Serviciu, Serviciul Alimentare

cu Apa 9i Canalizare.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Bund ziua! va mul+umesc pentru prezen@!
Sunt prezen Ii in acest moment toti cei 8 membri ai comisiei, deci

este Tntrunit cvorumul pentru Tnceperea 9edintei.
Pe ordinea de zi a 9edintet cornisiei se afla proiectele de la punctele

nr. 19, 24, 25, 29, 40, 41, 42, 43, 45, 56 9i 57 de pe ordinea de zi a 9edin+ei
C.G.M.B. din data de 28.09.2023

Daca nu sunt interven Iii, supun la vot ordinea de zi.
Cu 8 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, ordinea de zi a

fost aprobata.
\lb multumesc!
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Proiectul de la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi a 9edin+ei C.G.M.B.
din data de 28.09.2023, proiect de hotirare privind dezmembrarea
imobilului cu nr. cadastral 51460, proprietatea publica a Municipiului
Bucure§ti, situat in Judetul llfov, comuna Glina, in doua loturi
identificate cu numerele cadastrale 58178 si 58179

Au fost invitati reprezentantii directiilor initiatoare.
ii rog pe invitaji sa prezinte proiectul de hotarare.

Doamna Pop Cristina Daniela – Sef Serviciu, Serviciul Alimentare
cu Apa 9i Canalizare

Proiectul respectiv este un proiect comun cu Directia Patrimoniu.
S-a considerat oportun ca terenul care este concesionat operatorului S.C.
Apa Nova, pe care este construita statia de epurare Glina, sa se
dezmembreze Tn doua loturi care, de asemenea, raman in concesiunea
operatorului pana la finalizarea contractului de concesiune, !inand cont de
urmatoarele aspecte: pe terenul respectiv, prin intermediul contractului de
finanjare derulat de Direc+ia Management Proiecte, s-au realizat doua
obiective independente, s-au modernizat liniile 2 9i 3 de la statia de
epurare 9i s-a construit un incinerator. Aceste doua obiective au avut
autorizatie de construire separata, vor fi recep{ionate separat ca obiective
de investitii independente teoretic, pentru ca ele func{ioneaza Tmpreuna,
dar avand autorizatii separate vor fi receptionate separat. Acest interval
de timp s-ar putea sa difere, pentru ca incineratorul este Tntr-un stadiu mai
avansat de construire 9i se propune recep{ia lui in jurul lunii octombrie, iar
statia de epurare urmeaza, pana Ia 31 decembrie ne propunem sa fie
recep+ionata 9i aceasta, ca sa putem sa obtinem doua autorizatii de mediu
separate, astfel Tncat, in situa{ia in care incineratorul nu functioneaza sau
statia nu functioneaza Tn perioada de teste de un an de zile care urmeaza,
sa nu fie afectata functionalitatea ambelor, s-a decis sa se obtina doua
autorizatii de mediu 9i, in acest sens, Agen+ia de Mediu ne-a spus ca
trebuie sa avem doua numere cadastrale diferite. §i, de aceea, s-a optat
pentru lotizarea acestui teren Tn doua irnobile separate. Am objinut din
partea OCPI referatul de admitere pentru dezmembrare. Acesta este
proiectul pe care iI supunem spre aprobare.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Mul+umesc! Daca nu sunt ’intrebari, va propun sa votam proiectul de

hotirare
Cu 8 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi impotriva, proiectul a

primit aviz favorabil.
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Proiectul de la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B.
din data de 28.09.2023, proiect de hotirare privind aprobarea
acordirii unui Tmprumut de la bugetul Municipiului Bucure9ti catre
societatea Compania Municipala Energetica Sewicii Bucure9ti S.A.

iI rog pe inijlator sa prezinte proiectul de hotarare.

Doamna Dinu Ramona – Director Executiv, Directia Guvernanta
Corporativa

Proiectul are ca obiect aprobarea acordarii unui Tmprumut fara
dobanda de la bugetul municipiului Bucure9ti catre societatea Compania
Municipala Energetica Servicii Bucure9ti, in cuantum de 23 de milioane de
lei, cu urmatoarea destinatie: 18 milioane de lei pentru derularea
contractulut care presupune achizitionarea a opt microcentrale 9i punerea
acestora Tn functiune 9i 5 milioane de lei pentru buna desfa9urare a
activitatii companiei 9i pentru continuitatea celorlalte proiecte Tn care este
implicata compania. Acest Tmprumut se acorda Tn baza unei conven+ii de
Tmprumut pe o perioada de un an de zile 9i, in situatia nerambursarii la
termenul stabilit, se pot aplica majorari de Tntarziere conform Codului de
procedura fiscala.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Multumesc! Sunt Tntrebari?

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Da. Este vorba despre acele opt centrale care se pun langa centrala

sa o Tmpinga, despre asta este vorba?

Doamna Dinu Ramona – Director Executiv. Directia Guvernanta
Corporativa

TI avem 9i pe domnul director al companiei care cred ca ne poate da
mai multe informatii. Este vorba despre un contract mai mare, care
prive9te modernizarea a 20 de puncte termice 9i Tn acest cadru vorbim,
prin acest proiect, despre finan+area primelor opt microcentrale. Din banii
respectivi se va asigura punerea Tn func+iune a primelor cinci pana la
finalul anului. Daca sunt aspecte pe care nu le-am Tnteles foarte bine, iI
rog pe domnut director al companiei sa ne ofere informatiile corecte.

Domnul Anton Cristian – Director General, Compania Municipala
Enerqetica Servicii Bucure9ti S. A.

Buna ziua! Da, aji spus foarte corect. Este vorba de proiectul de 20
de microcentrale montate la punctele termice cu probleme de la capetele
de re jea, unde funcjionarea a fost deficitara 9i nu au fost parametrii
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suficienti de agent termic. §i acum discutarn de prirnele opt pe care ar
trebui sa le achizitionam.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Qi Termoenergetica a agreat solutia asta?

Domnul Anton Cristian – Director General, Compania Municipala
Enerqetica Servicii Bucure9ti S. A.

Da

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Pai unde? Trebuie sa va cred pe dumneavoastra pe cuvant?

Domnul Anton Cristian – Director General, Compania Municipala
Enerqetica Servicii Bucure9ti S. A.

Este un SF aprobat de catre Consiliul General. Noi ne raportam strict
la acel SF 9i, bineTnteles, a fost consultata 9i Terrnoenergetica.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
SF-ul despre care faceti dumneavoastra vorbire l-am aprobat acum

cateva luni. Dar in SF-ul respectiv nu eraji dumneavoastra beneficiarul,
era Consiliul General. Acum v-ati trecut dumneavoastra 9i Tn baza acestui
Tmprumut deveniti proprietari.

Domnul Anton Cristian – Director General, Compania Municipala
Enerqetica Servicii Bucure9ti S.A.

Nu, nu devenim proprietari. Noi am semnat doar un contract cu
municipalitatea pe norma interna, doar pentru a le pune in functiune,
pentru a face proiectarea, pentru a le achizitiona 9i pentru a le monta.
Proprietar este tot municipalitatea 9i bineTnteles ca se vor opera prin
intermediul Companiei Termoenergetica.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Haideti sa votam. Multumesc mutt!
Cu 4 voturi pentru, 4 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul a

primit aviz nefavorabil.

Proiectul de la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi a 9edinjei C.G.M.B.
din data de 28.09.2023, proiect de hotirare privind rectificarea
bugetului de venituri 9i cheltuieli pe anul 2023 al Companiei
Municipale Energetica Servicii Bucure9ti S.A.

Din partea inijiatorului, va rog.
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Doamna Dinu Ramona – Director Executiv, Directia Guvernanta
Corporativa

Acest proiect este corelat cu cel anterior. Vorbim despre rectificarea
bugetului companiei, ca urmare a semnarii contractului numarul 585/2023,
respectiv servicii de proiectare, executie 9i furnizare echipament, inclusiv
montaj, pentru modernizarea a 20 de puncte termice, folosind capacitali
modulare de productie energie termica. Practic semnarea acestui contract
are incidente atat pe partea de venituri, cat §i de cheltuieli Tn ceea ce
prive9te bugetul companiei 9i este necesara o rectificare. Sunt respectate
dispozitiile legale privind rectificarea bugetara. Suntem Tn termen, pana la
31 octombrie ne spune legea speciala ca se pot face rectificari.
Rectificarea se face in cadrul Consiliului General, asa cum s-a facut si
aprobarea bugetului. Din punctul nostru de vedere, sunt Tndeplinite toate
dispozijiile legale pentru aprobarea rectificarii bugetului.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Sunt Tntrebari? va propun sa votam proiectul.

Domnul Consilier Maxim Marius catalin
Votez „abtinere”.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Cu 4 voturi pentru, 3 abjineri, 0 voturi impotriva, proiectul a

primit aviz favorabil.1

Proiectul de la punctul nr. 29 de pe ordinea de zi a 9edintei C.G.M.B.
din data de 28.09.2023, proiect de hotarare pentru aprobarea
Contractului de comodat a capacitalilor energetice prin care se
realizeaza serviciul de distribujie a energiei electrice la locul de
consum din Strada Grajioasa, sector 1, bucla de intoarcere Aerogarii.

Din partea initiatorului, va rog.

Doamna Bardan Lorena Mihaela – Sef Serviciu. Serviciul Planificare
Lucra ri

Buna ziua! Proiectul de hotarare T9i propune aprobarea darii Tn
folosinta cu titlu gratuit a unui numar de doi stalpi care se afla pe bucla de
Tntoarcere pe Strada Gratioasa, chiar pe peronul tramvaiului. Acolo se afla
doi stalpi de iluminat care sustin partea care alimenteaza tramvaiele.
Langa ace9ti doi stalpi, se afla doi stalpi mai vechi care apartin de
distribujie 9i solicitarea acestora a fost ca tot ce se afla pe cei doi stalpi

1 Domnul Maxim Marius catalin ;i-a exprimat optiunea de vot verbal. Prin urmare, voturile au fost
consemnate Tn procesul-verbal in conformitate cu Tnregistrarea audio, precum 9i cu rezultatele
generate de platforma online de videoconferinta WebEx
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mai vechi sa fte translatat pe stalpii noi 9i ace9tia sa fie dati cu titlu gratuit
catre distribujie 9i, bineTnjeles, sa aprobam 9i contractul de comodat
pentru cei doi stalpi pe care ii dam in folosinta.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Daca nu sunt alte interven{ii, haideti sa votam proiectul.

Domnul Consilier Maxim Marius catalin
Votez „pentru”.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Cu 6 voturi pentru, 1 abjinere, 0 voturi impotriva, proiectul a

primit aviz favorabil.2

Proiectul de la punctul nr. 40 de pe ordinea de zi a sedintei C.G.M,B.
din data de 28.09.2023, proiect de hotarare privind modificarea anexei
la Hotararea C.G.M.B. nr. 250/28.04.2022 pentru aprobarea listei
utilajelor 9i autovehiculelor cu masa totala autorizata mai mare de 5
tone, precum 9i a traseelor de deplasare pentru realizarea
obiectivului de investitii Reabilitarea sistemului de termoficare al
Municipiului Bucure9ti (7 obiective Tnsumand o lungime de traseu de
31,621 km) – patru obiective Tnsumand o lungime de traseu de 19,861
km. Grupate pe trei loturi, lot Ill – Obiectiv 5, Magistrala Progresu
Berceni – CB04 – C05 – 3,9 km., conform art. 2 din Hotararea
C.G.M.B. nr. 94/30.03.2021.

Din partea initiatorului, va rog.

Doamna lonescu Roxana – Director Executiv. Directia Servicii
Integrate

Buna ziua! in acest moment, obiectivul de investitii ..reabilitarea
sistemului de termoficare vizand 7 obiective” este Tn curs de executie. Din
aceste 7 obiective, 4 au fost scoase la licitatie si sunt executate de catre
terje firme. Proiectul de hotarare propune modificarea anexei la hotararea
Consiliului numarul 250/2022, din punctul de vedere al modificarii
perioadei pentru care se solicita avizul, prin inlocuirea sintagmei de „12
luni, Tncepand de la data ordinului de Tncepere a lucrarii”, conform
acordului contractual, cu referire la numarul de contracte Tncheiate si
actelor aditionale Tncheiate pana la acest moment. Daca aveti Tntrebari?

2 Domnul Maxim Marius catalin §i-a exprimat optiunea de vot verbal, Prin urmare, voturile au fost
consemnate in procesul-verbal in conformitate cu Tnregtstrarea audio, precum Pi cu rezultatele
generate de platforma online de videoconferinla WebEx
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Domnul Consitier Badulescu Aurelian
Sigur ca da. va rog frumos sa-mi raspundeji 9i mie. Cele patru loturi

unde ca9tigatoare au fost societati comerciale care au facut sau sunt in
curs de desfa9urare a lucrarii, au ca9tigat aceste lucrari ca urrnare a unei
licitatii?

Doamna lonescu Roxana – Director Executiv, Directia Servicii
Integrate

Da, pentru obiectivul 5, adica proiectul de la punctul 40, a9a este,
s-a ca9tigat Tn urma unei licita+ii, constructorul este S.C. Erba9u S.A. §i
pentru proiectul de la punctul 41, de asemenea, a fost prin licitatie.
Exceptie face proiectul de la numarul 42, obiectivul 4, care este atribuit
Companiei Municipale Energetica Servicii S. A

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
§i cum vreji dumneavoastra, cum va gandiji durnneavoastra ca eu

sa intervin Tntr-o chestie care a fost prin licitatie publica, iar firma
ca9tigatoare, probabil ca unul din criterii a fost 9i faptul ca are capacitatea
sa termine la timp 9i sa se Tncadreze Tn nevoile din caietul de sarcini pe
care adrninistratia l-a pus in dezbatere.

Doamna lonescu Roxana – Director Executiv, Directia Servicii
Integrate

Prin H.C.G.M.B. nr. 94/2021, aceste firme, firma Erba9u 9i firma de
la obiectivul 1, au primit o excep jie de la plata acestor taxe pentru zonele
A 9i B. in 2022 a fost suplimentata aceasta lista a utilajelor prin acest
H.C.G.M.B. nr. 250 la care am facut referire anterior. Acum ne propunern
doar o modificare a acestei anexe a unui H.C.G.M.B. existent.

Domnul Consilier Melciu Florin
Buna ziua! Acest proiect a fost discutat Pi in Comisia de transport.

Aceea§i Tntrebare am avut-o. Eu am cerut Tn Comisia de transport sa
vedem exact cate ma9ini, cum sunt, ca sa abrogam acea hotarare pe care
din gre9eala noi am dat-o. Nu mi se pare normal sa intervenim Tn actul
respectiv. Facem o discrepanta mare Tntre celelalte firme de transport care
practica acela9i lucru, iar acest privat 9i-a bagat Tn costul licitajiei toate
costurile. Mai mult decat atat, exista o practica prin care cand lucrau cu
municipalitatea, puneau tot parcul dan9ilor auto, iar dupa aceea evident
ca lucrau cu doua-trei ma9ini ca sa fie scuti{i pe toate lucrarile care nu
aveau legatura cu rnunicipalitatea. Deci 9i la Cornisia de transport a primit
aviz negativ. Multurnesc!
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Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Haide li sa votam. Muljumesc!

Domnul Consilier Deaconescu catalin lonut
Buna ziua! Votez „Tmpotriva”.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Cu 2 voturi pentru, 3 abjineri, 3 voturi Tmpotriva, proiectul a

primit aviz nefavorabil.3

Proiectul de la punctul nr. 41 de pe ordinea de zi a 9edintei C.G.M.B.
din data de 28.09.2023, proiect de hotarare privind modificarea anexei
la Hotararea C.G.M.B. nr. 347/29.06.2022 pentru aprobarea listei
utilajelor 9i autovehiculelor cu masa totala autorizata mai mare de 5
tone, precum 9i a traseelor de deplasare pentru realizarea
obiectivului de investitii Reabilitarea sistemului de termoficare al
Municipiului Bucure9ti (7 obiective insumand o lungime de traseu de
31,621 km) – patru obiective insumand o lungime de traseu de 19,861
km grupate pe trei loturi, lot I – Obiectiv 1, Magistrala I SUD, tronson
CM11’ - CP3- CV5/4 – 5,958 km, conform art. 2 din Hotararea
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr. 94/30.03.2021.

va rog sa votarn.

Domnu} Consilier Melciu Florin
As avea si eu o Tntrebare: aici este la pachet cu cel de la

Termoenergetica, care lucreaza cu propriile ma9ini sau sunt bagate toate
cele cu priva Iii?

Doamna lonescu Roxana – Director Executiv. Dlrectia Servicii
Integrate

Pentru punctul 41 este proiectul obiectivului 1 la care lucreaza
firmele Elsaco 9i Sicor. Nu este Energetica Servicii, nu face parte din acest
contract .

Domnul Consilier Melciu Florin
Multumesc frumos!

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Cu 3 voturi pentru, 3 abjineri, 2 voturi impotriva, proiectul a

primit aviz nefavorabil.

3 Domnul Deaconescu catalin lonut si-a exprimat optiunea de vot verbal. Prin urmare, voturile au fost
consemnate Tn procesul-verbal in conformitate cu inregistrarea audio, precum 9i cu rezultatele
generate de platforma online de videoconferinla WebEx
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Proiectul de la punctul nr. 42 de pe ordinea de zi a 9edintei C.G.M.B.
din data de 28.09.2023, proiect de hotarare privind modificarea anexei
la Hotararea C.G.M.B. nr. 407/31.08.2022 pentru aprobarea listei
utilajelor gi autovehiculelor cu masa totala autorizata mai mare de 5
tone, precum 9i a traseelor de deplasare pentru realizarea
obiectivului de investitii „Reabilitarea Sistemului de Termoficare al
Municipiului Bucure9ti (7 obiective Tnsumand o lungime de traseu de
31,621 km.)“ - patru obiective insumand o lungime de traseu de
19,861 km, grupate pe trei loturi, lot II - obiectiv 4, magistrala Il – III
Grozave§ti, tronson – C15/20 – CS12 – 5,526 km, conform art. 2 din
Hotararea Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr.
94/30.03.2021 .

Doamna lonescu Roxana – Director Executiv, Directia Servicii
Integrate

Vreau sa mai fac o precizare. Obiectivul 4 este magistrala din
Grozave9ti, este obiectivul pe care iI executa Compania Municipala
Energetica Servicii, compania care este Tn subordinea Primariei si a
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti 9i care lucreaza pentru
primarie. Multumesc!

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Muljumesc pentru precizare! Daca nu mai sunt interventii, haideti sa

votam proiectul. Muljumesc!
Cu 6 voturi pentru, 1 abjinere, 1 vot Tmpotriva, proiectul a primit

aviz favorabil.

Proiectul de la punctul nr. 43 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B.
din data de 28.09.2023, proiect de hotarare privind imputernicirea
Companiei Municipale lluminat Public Bucure9ti S.R.L. privind
casarea 9i valorificarea unor bunuri, aparjinand Sistemului de
lluminat Public al Municipiului Bucure9ti, care nu mai pot fi
reutilizate

Precizari din partea ini{iatorului, va rog.

Doamna $unica Daniela Roxana – Director Executiv, Direc+ia
Servicii Publice

Buna ziua! Acest proiect de hotarare este supus atentiei Consiliului
deoarece Tn curtea delegatarului sistemului de iluminat, si anume
Compania Municipala, se afla Tn acest moment peste 8300 de aparate de
iluminat, peste 1200 de stalpi, console, cutii de distributie. Toate aceste
bunuri nu mai pot fi reutilizate. Ele 9i-au depa9it limitele tehnice, astfel
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Tncat este necesara casarea lor. In acest sens a fost constituita o comisie
Aceasta a fost numita prin Dispozitia Primarului nr. 1453 din 19 ianuarie
2023, iar aceasta comisie va cuantifica valoarea bunurilor, Ie va examina
9i va Tntocmi un proces-verbal de casare. Cu acest proces-verbal 9i cu
lista completa a bunurilor noi vom reveni catre Consiliu pentru aprobare,
astfel Tncat Compania de lluminat sa le poata valorifica. Acest aspect al
valorificarii nu este prins Tn contractul de delegare astfel ca, dupa ce lista
va fi aprobata, compania, in urma acestui proiect, va putea ca suma pe
care o obtine Tn urma valorificarii sa o scada din sumele de plata pentru
serviciile executate ulterior in cadrul contractului. Multumesc!

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Muljumesc! Daca nu mai sunt Tntrebari, haideti sa votam proiectul.
Cu 6 voturi pentru, 2 abjineri, 0 voturi impotrivi, proiectul a

primit aviz favorabil.

Proiectul de la punctul nr. 45 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B.
din data de 28.09.2023, proiect de hotarare privind schimbarea
obiectului principal de activitate 9i extinderea obiectului de activitate
secundar al societalii Compania Municipali Energetica Servicii
Bucure9ti S.A., precum 9i mandatarea reprezentanjilor desemna fi de
Municipiul Bucure9ti, prin Consiliul General al Municipiului
Bucure9ti, in Adunarea Generala a Acjionarilor societalii Compania
Municipala Energetica Servicii Bucure9ti S.A., sa semneze actul
constitutiv actualizat.

Explicajii din partea ini+iatorului, va rog.

Doamna Dinu Ramona – Director Executiv. Directia Guvernanta
Corporativa

Este vorba despre aprobarea schimbarii obiectului principal de
activitate din Cod Caen 4221 - lucrari de constructii a proiectelor utilitare
pentru fluide, in Cod Caen 7112 - activitali de inginerie 9i consultanta
tehnica legate de acestea 9i trecerea obiectului de activitate 4221 la
obiectele de activitate secundare ale compantei 91, de asemenea,
rnandatarea reprezentantilor desemnaji de municipiul Bucure9ti Tn

Adunarea Generala a Actionarilor pentru semnarea actului constitutiv
actualizat. Aceasta schirnbare este propusa pentru a se pune in acord
obiectul principal de activitate cu activitalile propriu-zise derulate de
companie. Din lista de contracte pe care compania mi-a prezentat-o, am
remarcat ca, in majoritate, au ca obiect consultanta 9i dirigen jie de 9antier
9i, de asemenea, cea mai mare parte a cifrei de afaceri a companiei se
realizeaza din astfel de contracte. De asemenea, mai exista o motivatie
legata 9i de eligibilitatea Tn cadrul unor finantari nerambursabile Tn cadrul
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programului Horizon Europe. Compania dore9te sa aplice Tn luna
septembrie, in cadrul a trei apeluri Tn acest program, putand sa acceseze
de la 7,5 de milioane de euro pana Ia 30 de milioane de euro, iar
modificarea Codului Caen ar fi un element de eligibilitate Tn cadrul acestor
apeluri

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Muljumim! Avern interven Iii?

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Da. Despre ce companie vorbim?

Doamna Dinu Ramona – Director Executiv. Directia Guvernanta
Corporativa

Compania Municipala Energetica Servicii Bucure9ti S.A.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Am Tnteles, dar cateva puncte mai sus, tocmai ne-aji spus

durnneavoastra ca va trebuie un Tmprumut sa rnontaji ni9te centrale 9i
dintr-o data, brusc, veniji 9i ne anun+a+i ca nu o sa va mai ocupati cu
fluidele 9i ca o sa va ocupa li cu vorbaria, cu consultan+a. Ba mai mult decat
atat, vre li sa rectificaji 9i bugetul. §i Tn raport de ce a+i modificat? Care e
ratiunea economica de la punctul respectiv? Pentru ce tip de activitate?
Dupa aia veniji 9i ne cereji un Tmprumut, deci ne {ineti numai Tn corzi.
Pentru ce luati? Ca sa va luati ce? Ca sa dai consultanta nu Tti trebuie
bani. lei bani, a9a am inva+at eu. Ajutati-ma sa Tnteleg.

Doamna Dinu Ramona – Director Executiv. Directia Guvernanta
Corporativa

Daca ne uitam pe bugetul companiei, Tnaintea rectificarii avem la
venituri totale 1 18.419.490 lei, iar suma despre care s-a vorbit la prolectul
legat de Tmprumut era de 17 milioane impact pe venit. Deci, in continuare,
aceasta activitate nu este una care genereaza cea mai mare parte a
veniturilor. Deci impactul, prin rectificare, ar fi de 17 milioane din 118
milioane.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Durnneavoastra vorbiti de prognoze 9i de impacturi, dar va Tntreb

punctual. Pana la urma, Energetica cu ce se va mai ocupa? Cu
consultanta. Dumneavoastra va dati seama ce faceti, schimbati obiectul
principal al activitatii. Eu nu vreau decat sa ma asigur ca despre asta e
vorba, ca am Tnteles bine
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Domnul Anton Cristian – Director General, Compania Municipala
Enerqetica Servicii Bucure§ti S. A.

Deci ceea ce am cerut inijial, 9i Tmprumutul care Tnteleg ca a primit
aviz negativ, 9i rectificarea bugetara, tineau de acele microcentrale pe
care noi trebuie sa le montam, Din moment ce avem un contract semnat
cu Primaria Municipiului Bucure9ti, suntem obligaji sa facem rectificare
bugetara Tn bugetul nostru. Noi avem 9i la venituri 9i la cheltuieli impact cu
aceste microcentrale. Una este acele doua puncte de care am discutat 9i
alta este acest punct cu schimbarea Codului CAEN. Ramane Codul CAEN
in subsidiar, in secundar, noi ne ocupam Tn continuare de termoficare,
Tnsa dorim sa ne dezvoltam 9i activitatea asta, partea de inginerie 91
consultanta tehnica, deoarece avem foarte multi activitatea de proiectare,
de consultanta tehnica, inginerie. ei inclusiv proiectele europene pe care
le-am ca9tigat 9i vrem sa le aplicam implica acest lucru. Este doar o
diversificare a activitatii si nimic mai mult. Continuam sa reabilitam si
reteaua de termoficare, ceea ce am ficut 9i pana acum §i sa facem 9i
celelatte investi+ii propuse.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Muljumim pentru explicatii. Haideji sa votam proiectul.
Cu 4 voturi pentru, 3 abjineri, 1 vot impotrivi, proiectul a primit

aviz nefavorabil.

Proiectul de la punctul nr. 56 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B.
din data de 28.09.2023, proiect de hotarare pentru modificarea anexei
Hotararii Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr.
196/30.03.2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico - economici
faza S.F., pentru obiectivul de investijii „Modernizare magistrale de
termoficare aparjinand SACET Bucure9ti, Obiectiv 1 + Obiectiv 5 –
9,17 Km“.

Explicatii din partea ini{iatorului, va rog.

Doamna Bardan Lorena Mihaela – Sef Serviciu, Serviciul Planificare
Lucrari

in devizul general a fost omisa, la capitolul 3.7, valoarea pentru
consultanla sau supervizare 9i, Tntrucat aceste contracte de proiectare 9i
executie trec peste pragul valorii, conform legii achizitiilor publice, suntem
obligati sa ini+iem procedura de achizi jie privind supervizarea 9i, inclusiv,
dirigenjia de 9antier, drept pentru care am solicitat Termoenergetica sa
revizuiasca aceste devize 9i sa adauge, la capitolul 7, valoarea pentru
serviciile de consultanta, astfel Tncat sa putem initia procedura. Dupa cum
9tili, procedura de achizijie privind proiectarea 9i execu+ia se afla Tn
evaluare a ofertelor si este necesar sa dam drumul si la serviciile de

14



supervizare 9i dirigenjie de 9antier, drept pentru care cei de la
Termoenergetica ne-au transmis devizele generale modificate, trecand la
capitolul 3.7 o valoare necesara pentru serviciile de consultanta. Pentru
serviciile de dirigen+ie de 9antier, acestea au fost trecute initial in deviz.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Muljumesc! Daca nu sunt Tntrebari, haideti sa votam proiectul.
Cu 4 voturi pentru, 3 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul a

primit aviz favorabil.

Proiectul de la punctul nr. 57 de pe ordinea de zi a 9edintei C.G.M.B.
din data de 28.09.2023, proiect de hotarare pentru modificarea
Hotararii Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr. 416/2020
privind desemnarea reprezentanjilor Asociatului Unic - Municipiul
Bucure9ti, prin Consiliul General al Municipiului Bucure9ti, in cadrul
societalii Compania Municipala lluminat Public Bucure9ti S.R.L,
completata prin Hotararea Consiliului General al Municipiului
Bucure9ti nr. 58/2021 9i modificata prin Hotararea Consiliului General
al Municipiului Bucure9ti nr. 457/2022.

Explica Iii din partea initiatorului, va rog.

Doamna Dinu Ramona – Director Executiv. Directia Guvernanta
Corporativa

Este vorba despre completarea mandatului conferit reprezentantilor
municipiului Bucure9ti, prin Consiliul General al Municipiului Bucure9ti, in
Adunarea Generala a Asociatilor. Respectiv, avem Tn vedere sa existe
mandat pentru Tndeplinirea demersurilor implicate de Ordonanta 109/2011
privind guvernanja corporativa a Tntreprinderilor, cu completarile 9i
modificarile ulterioare. Si, de asemenea, am avut Tn vedere o mai clara
precizare a atributiilor acelora9i reprezentanti, potrivit Legii 31/1990
privind societatile comerciale 9i actele de vointa deja exprimate de
acjionari, prin aprobarea actului constitutiv. De asemenea, am preluat
atributii care se regaseau Tn actul constitutiv, deci am incercat sa conferim
un mandat complet, inten jia fiind sa demaram procedura de selectie
pentru administratorii permanenji 9i, cum o buna parte a procedurii se
deruleaza prin AGA, primul pas ar fi sa avem aceste mandate clare pentru
reprezentantii Tn AGA.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
va rog, daca avem interventii, Tntrebari pentru colegii no9tri din

aparatul administrativ.
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Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Pana acum ce n-a fost corect la mandatul asta? sa Tnteleg ca a stat

sub o bolta a incorectitudini sau Tntr-o corectitudine partiala?

Doamna Dinu Ramona – Director Executiv, Directia Guvernanta
Corporativa

Pana acum, reprezentantii Tn Adunarea Generala a Asociatilor au
avut mandat pentru numirea, revocarea administratorilor provizorii. insa,
dorim sa derulam procedura de selec+ie a administratorilor permanenti 9i
nu exista mandat Tn sensul acesta. Sunt multe prevederi Tn 109, recent
modificata prin Legea 187/2023.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Am injeles. va multumesc!

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Muljumesc! Daca nu mai sunt interventii, haideti sa votam proiectul.
Cu 4 voturi pentru, 3 abjineri, 0 voturi impotriva, proiectul a

primit aviz favorabil.

va multumesc pentru participare!
Mai sunt alte interventii?
Declar sedinta Tnchisa
La revedere!

Sedinta comisiei s-a Tncheiat Ia ora 17.00

Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultatele generate de platforma online de videoconferinta WebEx pe
care s-a desfa9urat 9edinja precum 9i pe baza votului exprimat verbal de
catre consilierii generali.

PRE§EDINTE,
Nicorel Nicorescu

SECRETAR
Melciu Florin
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